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HOLANDSKO: Jak již víte, tak více než 3 tisíce holandských farmářů má být (nebo již je)
vyvlastněno. Nuceně odkoupené farmy pak budou sloužit ke zcela jiným účelům – někde již
staví nové azylové domy, jinde se oblast ponechává ladem.

Pro mnohé farmáře to ovšem není jen práce, ale především rodinné dědictví, protože farmy se dědí
mnohdy po staletí z generace na generaci. Zemědělci pak jinou práci mnohdy neumí, takže pro ně
bude velmi těžké se uplatnit v jiném oboru.

Podmínkou totiž je, že zemědělec, který svoji práci opustí, již nesmí v oboru podnikat. Mnoho
farmářů se nakonec rozhodlo, že to vyřeší tak, že své podnikání přestěhují jinam v rámci EU, jenže
ani to není možné.

Na příkaz Bruselu musí každý farmář, který ukončí podnikání na základě likvidace farem v rámci
boje proti uhlíku a dusíku, zcela ukončit svoji činnost. Tedy bude mít zakázáno začít podnikat kdekoli
jinde na území EU.

Vyvlastněným zemědělcům tak nezbývá, než si zjistit situaci mimo EU, zda by nebylo možné podnikat
jinde –  nebo se jednoduše své práce navždy vzdát a přeorientovat se na jiný obor.

Již několik zemědělců na oznámení, že i jejich farma je na „seznamu,“ reagovalo tím nejzazším
způsobem – spáchali sebevraždu. A to je teprve začátek, hlavní vlna odkupů teprve čeká, včetně
stejného osudu v případě zemědělců z dalších zemí 4. říše.

Evropská komise podporuje  plány nizozemské vlády vypořádat se s velkými producenty dusíku. Díky
tomu lze ty největší producenty dusíku a uhlíku rychle vykoupit.

Kabinet chce nabídnout zhruba 3 000 zemědělců, kteří žijí a podnikají v okolí oblastí Natura 2000 až
120 procent tržní hodnoty jejich společnosti, pokud ihned ukončí činnost. Program obdrží i další
chovatelé dobytka.

Pozoruhodný detail: zemědělci, jejichž farmy budou nuceně vykoupeny, nesmějí přestěhovat své
chovy dobytka na jiné místo v Nizozemsku nebo do jiné země EU.

Komentátorka Eva Vlaardinerbroeková odpovídá: „Dělají to takhle: dávají farmářům nůž na krk. Je to
všechno tak opovrženíhodné.“ Vlaardinerbroeková, která dává paralelu se Sovětským svazem,
pochybuje, zda je to vůbec legální.

Pokud by totiž zemědělci s výkupem nesouhlasili, byl by jim později jejich majetek beztak vyvlastněn,
ale již za velmi nevýhodných podmínek. Některé farmy se tak mohou ještě pár let držet, ale ty
vybrané by měly ukončit podnikání během několika let.

Do roku 2030 by již neměla fungovat žádná farma v oblasti Natura 2000, stejně jako mnoho
živočišných farem i mimo tyto oblasti.
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Finanční novinář Arno Wellens vysvětluje: „Myšlenka Green Deal je menší produkce, vyšší ceny a tím
i potravinová nejistota. Zastavený farmář by proto neměl najednou začít vyrábět jídlo jinde v Evropě,
proto tento zákaz zaměřený profesně.“

Poslanec Wybren van Haga (BVNL) říká: „Kulka přichází přes klimatickou náboženskou církev:
,divoce atraktivní‘ vykupování farmářů může začít. Obětí jsou naši podnikatelé, ekonomika a
potravinová bezpečnost. A ty zaplatíš účet.“

„Vykoupíme farmáře, kteří však ve skutečnosti chtějí pokračovat v hospodaření, za bizarní částku.
Naprostá pitomost,“ řekl Van Haga PowNed.

„Zelená z Bruselu na vykoupení farmářů. Žádné závazky. Takže údajně žádné nucené výkupy. Ne,
vše dělají tak, že se automaticky zastavíte. Tedy bez velkých peněz a hotovosti pro finanční úřady. A
přiznejme si to. Dusík je jen zástupný důvod,“ říká chovatel krav a majitel mléčné farmy Gerrit
Wermink.

Tolik poslední zprávy z Holandska. Protože za vším stojí EU, lze předpokládat, že  nucené
vykupování bude pokračovat po celé EU. Ostatně, podobné zprávy se již objevily třeba z Německa,
Španělska a Rakouska.

Holandsko je první především proto, že jde o zemědělskou zemi, farem je tam tedy mnohem víc než
kde jinde. I proto na likvidaci zemědělství potřebují více času.

Všichni zemědělci by se tak měli přesvědčit, zda nepodnikají v EU vytyčené oblasti Natura 2000
nebo její těsné blízkosti. Tam se totiž vykupují všechny farmy – jak s živočišnou, tak s rostlinnou
produkcí.

Živočišné farmy jsou pak vykupovány i mimo uvedené oblasti, protože EU nás chce postupně převést
na konzumaci hmyzu a umělého masa, mléka a vajec…
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